



Hong Kong Q-ESG Certification Scheme

香港 Q-ESG 認證計劃

Licensee Name 公司名稱 :	Golden Resources Foods Limited 金源米業食品有限公司
Website Address 網址 :	https://www.grdil.com/
Customer Service Hotline 查詢熱線 :	(852) 2449 0998
Certified Scope of Industry 認證所屬行業 :	Provision of Rice Trading Services

Remark 備註 :

For enquiries on detailed certified scope of industry, please contact the Hong Kong Q-Mark Council's secretariat.

如要詢問詳細認證所屬行業，請聯絡香港優質標誌局秘書處。



Hong Kong Q-ESG Certification Scheme 香港 Q-ESG 認證計劃

Disclaimer (免責聲明)

Legal Disclaimer (法律責任聲明)

The Q-Mark licensees' information provided in this site is for reference only. Although the Council strives to keep all information accurate and updated, we do not bear any responsibility and accept any liability for any errors, inaccuracies or omissions, including any direct, indirect or consequential damages resulting from anyone's reliance on or use of the information in this website or any attached files or hyperlinks.

這個網站所提供的所有Q嘜認證公司資料，只作參考用途。香港優質標誌局雖已盡力確保網站資料準確及定期更新，惟本局並不保證有關資料完整準確。如任何人士因依賴或利用此網站的資料、附件或超連結而引致的直接、間接或衍生的任何損失，本局概不負責或作出任何賠償。

Hyperlinks (超連結)

Hyperlinks to other websites are to provide additional information only. However, such hyperlinks do not necessarily mean endorsement or approval by the Council.

為了提供更多資料，此網站會提供其他網站的超連結，惟這並不同本局認可或推薦該等網站所提供的資料。

Remarks 備註：

For Q-ESG's company enquiries, please contact individual licensees accordingly. 如有任何 Q-ESG公司之查詢，請與個別認證公司聯絡。